
Goedenavond, mijn naam is Rindert van Keulen en ik ben de voorzitter van Badminton Club 
Leerdam. Ook aanwezig vanavond zijn Richard van Veen; voorzitter van de zwem- en 
waterpolovereniging, Henriëtte Hoegee; voorzitter van de gymvereniging, Remko Vermeer namens 
de badmintonvereniging, en Henry Verbeek; penningmeester van de hockeyvereniging. Want ik 
spreek vanavond namens zeven sportverenigingen uit Leerdam; de hockeyvereniging, de 
gymvereniging, de tafeltennisvereniging, de badmintonvereniging, de taekwondovereniging, de 
zwem- en waterpolovereniging, en de basketbalvereniging. Ik spreek vanavond namens de bijna 
duizend inwoners van Leerdam die lid zijn deze sportverenigingen. Wij als zaalsporters zijn met 
elkaar in gesprek gegaan zodat wij vandaag gezamenlijk onze belangen met jullie kunnen delen. 
Want wij hebben te maken met urgent probleem; een probleem dat betreft de sportaccommodaties 
in Leerdam. In het sportbeleid dat onlangs door de gemeente is aangenomen, heeft zij het 
voornemen beschreven om te zorgen voor duurzame en multifunctionele sportaccommodaties. 
Maar de realiteit ligt daar nu ver vanaf. 

Dan heb ik het over de problemen van de zwem- en waterpolovereniging, dat speelt in sporthal 
Berenschot in Leerdam. Zij sporten in een zwembad waar de dakplaten letterlijk van het dak af 
rotten. Daarom zijn er netten opgehangen, zodat de zwemmers op zijn minst niet worden verwond 
door vallende dakplaten. Dit is een vereniging dat presteert op het hoogste niveau; het waterpolo in 
Leerdam speelt eredivisie. Hoe kunnen zij gasten uit heel Nederland ontvangen als dit het 
visitekaartje is van onze gemeente? Dat kan dus niet: het waterpolo moet voor hun wedstrijden 
noodgedwongen uitwijken naar Gorinchem omdat het zwembad in Leerdam niet eredivisie-waardig 
is.
Maar de problemen spelen ook in Gymzaal West, daar traint de Taekwondovereniging. Ook zij 
spelen op het allerhoogste niveau en doen mee met het EK en het WK; we hebben het over topsport 
in Leerdam. Maar zij trainen in een zaal die zo ijskoud wordt, dat zij in de winter straalkachels 
moeten gebruiken. Zij spelen op een vloer die gewoon nat is van het vocht, terwijl Taekwondo een 
sport is dat je op je blote voeten moet doen. Dit is ronduit onveilig. Door de kou en het vocht is de 
zaal heel glad en daardoor enorm blessuregevoelig. 
Als laatste voorbeeld, is er onlangs in Berenschot een CO2 meter geplaats om de luchtkwaliteit te 
meten. Onder de 800ppm betekend dat de luchtkwaliteit goed is. 1200ppm is de bovengrens van 
wat gezond is. De luchtkwaliteit in Berenschot bleek ruim 1600ppm; het dubbele van de gewenste 
CO2 waarde en ruim boven de gezonde bovengrens. Het ontbreekt ons in de sportzalen in Leerdam 
aan veel, maar tenslotte ontbreekt het ons letterlijk aan voldoende zuurstof daar waar gesport moet 
worden.

We hebben in Leerdam prachtige sportverenigingen; verenigingen die helemaal worden gedragen 
door vrijwilligers, die zich daar iedere dag voor inzetten; verenigingen die dankzij deze mensen 
presteren op topniveau. En ik vind dat we daar met zijn allen best trost op mogen zijn. Daarom is het 
juist zo pijnlijk dat dit vanuit de gemeente niet altijd blijkt, en dat de sporthallen dusdanig 
verwaarloosd zijn geraakt. Maar we weten dat het ook anders kan. Leerdam kent prachtige 
buitensportaccommodaties zoals het Glaspark. Hoe mooi zou het zijn als we ook voor de 
binnensporten iets kunnen realiseren. Een plek waar het waterpolo eredivisie kan spelen, waar het 
taekwondo kan trainen voor een EK, waar ook de basketbal, het tafeltennis, de hockey, de gym, en 
het badminton comfortabel kunnen sporten. We moeten stoppen met blijven trekken aan een dood 
paard, om die oude sporthallen in leven te houden. Dat stadium van uitstellen zijn we lang voorbij; 
de levensduur is echt op. Er moet iets nieuws komen en wij als binnensportverenigingen willen ons 
daarvoor inzetten. Maar daarvoor hebben we zo snel mogelijk daadkracht en initiatief van de 
gemeente nodig.


